
Hørningparken - Generalforsamling 23/04-24

1. Valg af dirigent
Michael Hessellund Ørting

2. Berretning
- Sti over til Sommerbæk skole
Skanderborg kommune har efterspurgt overdragelse af HørningParkens område for
at etablere sti over til den nye skole. Det har HP godkendt.

- Udbedring af lys på sti over ved søen af Skanderborg Kommune
Annette inviterede kommunen på besøg for at se den manglende belysning. De
ønskede kommunen ikke, men valgte istedet at godkende opsætning af belysningen.
Dette har været undervejs i mange år så det er en meget glædelig nyhed.

- Ekstraordinær sneforhold vinteren 2023-2024
Der var i vinters en person som faldte på stien. Sagen blev sendt til Hørning Parkens
forsikring, som afviste sagen, da HP har overholdt forligtelserne i forhold til
snerydning. Det skal derfor dækkes af egen forsikring.

- Sidst nybyggede del af Vestergårdsallé skal overdrages fra kommunen
Kommunen vil komme for at overdrage området til HP, men var ikke klar lige pt.
Kommunen vender tilbage om tre måneder for at lave gennemgang så der kan
udbedres evt. fejl og skader.

- Vikingegrunden er ved at blive etableret
Hede Danmark er i fuld gang med at etablere de forskellige projekter på grunden i
samarbejde med kommunen.

- Sagen mod Dansk byggeselskab
HørningParken har været igang i næsten 10 år for at løse evt. mangler og problemer
bag bygherren bag Dansk Byggeselskab.
Efter Dansk byggeselskabs konkurs er der anlagt sag an mod Hadbjerg mur og
beton, som har udført det mangelfulde anlægsarbejde på Østergårds Allé. De ønsker
ikke at hæfte for fejl og mangler og nægter at have udført arbejdet i området, hvilket
dog efterfølgende er dokumenteret, at de har. Der skal afholdes syn og skøn i sagen
og der er af voldgiftsnævnet udpeget en skønsmand .

Hadbjerg Mur & Beton ApS har fastholdt, at de ikke har udført belægningsarbejdet.

Der er fremlagt dokumentation der viser, at Hadbjerg Mur & Beton ApS har udført
belægningsarbejderne, ligesom firmaet selv har fremlagt afregninger der viser, at der
er udført belægningsarbejder.

Det er en langsommelig proces i forhold til rettens sagsbehandlingstid.



Det fastholdes at foreningen ikke overtager de mangelfulde arealer.

3. Regnskab
- Vi kører med kontingent på 2.000 kr. årligt.

- Der er blevet opsat skraldespande op som der har været positive tilkændegivelser
omkring.

- Snerydning har gået over budget grundet den voldsomme vinter.

- Der har været udbedring og veligeholdelse af legepladser.

- Der overgår 200.000 kr. til vejfonden da der ikke var nogle udforudsete udgifter.

- Hørning Parken undersøger estimerede omkostninger til ny asfaldt.

- Hørning Parken undersøger om der kan fås renter for vejfondens aktiver.
Regnskabet 2023 er godkendt.

4. Indkomne forslag

- Vild med vilje (Biodiversitets projektet) er sat på pause da der mangler opbakning.

- Hjertestarter
Der er indkøbt to hjertestartere, men der mangler stadig et sted at opsætte dem.
Muligheden er, at der bliver fastsat et beløb i budgettet til at opsætte to eltavler
hjertestarterne kan tilsluttet.

- Etablering af ekstra parkeringspladser på Østergårdsallé
Der mangler parkeringspladser på ØA som resulterer i, at der holder mange biler
parkering. Der er stillet et forslag om etablering af flere parkeringsplaser. Det kan dog
ikke godkendes da det er på området HørningParken ikke har overtaget.

5. Budget
- Der er taget udgangspunkt i det foregangne år da der ikke forventes ekstra store
investeringer.
- Der er sat 25.000 kr. ekstra af i budgettet til snerydning.
- Der er sat lidt ekstra af til udbedring af legepladser.
- Der er sat 150.000 kr. af til advokat som de foregående år.
- Vi fastholder kontingent på 2.000 kr.
- Der er godkendt omkostninger til opsætning af eltavler til de to indkøbte
hjertestarter.
Budgettet 2024 er godkendt.



6. Valg af bestyrelsesmedlemmer
- På valg:
Michael Hessellund (genopstiller) blev valgt,
Casper Paulsen - (genopstiller ikke)

Revisor:
Kasper Enevoldsen

Nye medlemmer:
- Medlem: Kenneth Nørskov Pedersen (VA 99)
- Suppleant: Peter Boldsen Madsen (ØA 58)
- Suppleant: Preben Simonsen (VA 101)

Bestyrelsen tegnes af: Annette Sveigaard, Benjamin Birkebæk, Lasse Hjortshøj
Østergaard, Michael Hessellund og Kenneth Nørskov Pedersen.

7. Evt.
- Forespørgsel om der kan fejes bedre på stien imellem Østergårds Alle og over mod

skolen/gården.
- Kan de grønne arealer bruges til andet fx træningsareal, skov eller lign.

Der opfordres til at komme med konkrete forslag inkl. budget.

Deltagere til generalforsamlingen:
ØA86
ØA42
VA110
VA98
ØA287
ØA90
VA112
ØA93
ØA91
VA40
VA100
VA102
ØA58
VA101
VA99
VA22
ØA97


